

вокодер



vocoder



*Robo voice - плагин формата vst для Windows имитирующий работу классических вокодеров.*

*Robo voice - is a VST plugin for Windows simulates the work of classic vocoder.*



## элементы управления



control



## *установка и использование*

- 1. Установите Robo voice в разрыв аудио трека*
- 2. Создайте midi трек и на выходе подключите Robo voice*
- 3. Используйте midi для управления*

- 1. Establish Robo voice in insert audio track*
- 2. Create midi track and connect out to the Robo voice*
- 3. Use midi for control*

*Установка: скопируйте содержимое архива в вашу директорию с vst*

*Installation: copy the contents of the archive to your VSTPlugins folder*

*connection*



*Robo voice бесплатен и распространяется «как есть», без гарантий и технической поддержки, вы можете использовать его в ваших коммерческих проектах и распространять без изменений. Автор не несет ответственность за любой возможный вред, как следствие использования данного продукта.*

*Robo voice is freeware and It's supplied "as is", there is no warranty and no technical support. You can use it in your commercial music projects without limitations, redistribute it under any form at no charge provided the original is not altered. The author may not be held responsible for whatever may result as a consequence of its usage.*

